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Sak 57  GODKJENNING AV FOREGÅENDE PROTOKOLL   

Se vedlagte protokoll. 
 
Forslag til vedtak 
Styret besluttet 
å godkjenne protokollen fra møte 12/2021 - 23 

 
 
Sak 58  INFORMASJON 

Det vil bli gitt informasjon om: 

• Rent forbund, Policy, handlingsplan og beredskapsplan, (10 min) Christian 
 
Det ble gitt en utførlig presentasjon av arbeidet med resertifisering av 
Fleridrettsforbundet som «rent Forbund», og den nye handlingsplanen samt 
beredskapsplanen. Det ble også gitt en kort orientering om arbeidet med GDPR, og 
status på arbeidet så langt 
 

• Orientering fra styrehelg på Ullevål (20 min)   Thor 
 
Thor orienterte styret om saker som ble diskutert på styresamlingen i september, for 
å gi en orientering til styremedlemmer som ikke kunne delta på samlingen. Thor viste 
medlemsutviklingen for utvalgte klubber og for Norge totalt, hvor konklusjonen er at 
kurvene mer eller mindre har pekt nedover siden rundt 2009. Det ble også vist en 
skisse over utviklingen for enkelte klubber fra Idrettsrapporteringen og frem til 
1.oktober – flere klubber viser fortsatt nedgang, mens noen viser til en svak økning i 
medlemstall. 
 
Det ble også gitt en kort orientering om at vi har kontaktet DNT for et mulig 
samarbeid. 
 
I tillegg viste styreformann en oversikt over kommuner med et visst innbyggertall for å 
synligjøre det potensiale som faktisk eksisterer. Oversikt over steder som tilbyr 
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studier ble også presentert, for å vise at et fremstøt mot studentmiljøer kan skape 
aktivitet for den lokale klubben, men samtidig bidra til å på lengre sikt å forme mulige 
frivillige studenter til engasjement, både på steder vi allerede er, men også på nye 
steder. 
 

   
 

Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å ta informasjonen til orientering 

 
 
Sak 59 STRATEGIPLAN 2021 - 23  (15 min)     Christian

  
- Foreløpig forslag til oppdatert strategiplan for resterende  

tingperiode samt 2023-25. Basert på styrehelgens diskusjoner samt tidligere 
arbeid 
 

Grunnet mangel på tid ble dette punktet kortet ned, men administrasjonen minnet 
styret på den allerede eksisterende plan for Tingperioden. I tillegg ble det kort 
fremlagt en skisse til ny Strategiplan for perioden 2023-2025, som baserer seg på 
diskusjoner i styret og ulike arbeidsgruppers konklusjoner. Skissen vil bli diskutert 
med administrasjonen før en revidert skisse blir oversendt styret for diskusjoner i 
forkant av neste styremøte. Det påpekes at i den situasjonen vi befinner oss i med 
nedadgående medlemstrend er vi nødt til å prioritere hardt hva vi skal bruke 
begrensede ressurser på og ikke minst hva vi ikke skal bruke ressurser og tid på.  

 
 
 
 
Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
Å ta informasjonen til etterretning 

 
 
Sak 60  MEDLEMSSYSTEMER (10 min) 

Hva er status for medlemssystemer blant klubbene? Thor/Christian 
Spørreundersøkelse på vei ut til klubbene. 
 
Dette punktet utgikk fra agendaen, da svarene på spørreundersøkelsen ikke har 
kommet i hus og blitt sammensatt ennå. Det påpekes at det i uke 42 vil bli avholdt et 
statusmøte med Rubic for å få oversikt over situasjonen etter at vår kontaktperson 
brått forlot Rubic. 
 

  
 
Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å ta informasjonen til etterretning 
 
 

Sak 61 
 
  EVENTUELT 
 

- Hilde Aker gir en orientering om situasjonen i Oslo kl. 17.10 
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På bakgrunn av den meget krevende økonomiske situasjonen i Oslo ba styret om en 
orientering om situasjonen fra daglig leder i Friskis Oslo. Hilde påpekte at det var en 
meget anstrengt likviditetssituasjon, men at administrasjon og styret hadde god 
oversikt. Kronerulling er iverksatt, og det søkes å få til avtale med gårdeier om 
redusert husleie. 
 
- Valgkomiteens arbeid 

 
Styret ble orientert om at leder for valgkomiteen i både Friskis og Fleridrettsforbundet 
har startet arbeidet, og at han har fått all nødvendig informasjon for å kunne utføre 
sitt arbeid sammen med komiteene. 


